
Komuniké ze schůze VV OFS  která se konala dne 7.8. 2012 

Omluveni z důvodu dovolené p. Krulich a Šmrha, z neodkladných důvodů  byl omluven předseda KR Miloš 

Harmady který do jednání k projednání zaslal písemnou zprávu.  

VV projednal  

zprávu o stavu rozhodčích a jejich zařazení na listiny v kraji a v okrese 

VV vzal na vědomí 

 zprávu hospodáře svazu přednesenou v.Peksou o stavu hospodaření v I.pololetí 2012 

 dopis VV OFS Tachov 

 dopis Sokola Běšiny k nedohranému utkání OPM  Vrhaveč - Běšiny 

 oznámení z FAČR o rozhodnutí VV FAČR ve věci schválení změny názvů TJ Měcholupy a TJ HAAS 

Chanovice 

VV provedl 

hodnocení průběhu letního aktivu zástupců klubů spojené s vyhodnocením roč. 2011/2012  a 

rozlosováním nového soutěžního ročníku 2012/2013 

VV se zabýval 

vyhodnocením diskusních příspěvků z letního aktivu. Požadavek přednesený v diskuzi zástupci   Sokola 

Pačejov , So Mochtín, Tatranu D.Ves a  Startu Luby  na revokaci rozhodnutí STK ve věci uspořádání soutěží 

starších přípravek podle původního modelu praktikovaného v ročníku 2011/2012 pokládá VV jako 

bezpředmětný , neboť již na květnové schůzi VV byl schválen návrh STK na změnu soutěží pro starší 

přípravky které budou uspořádány formou turnajů 

VV schválil  

návrh předsedy na  změny odměn v rámci OFS 


